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Gruppemøte 2 Nes Venstre 2023-2027 
 

Tid: 22.10.23 kl. 20.00-21.30 

Sted: Teams - nettmøte 

Frammøtte: Ole Andreas Sørli-Sidselssønn (leder og referent), Linn Irene Skare (1. vara + fast i 

utvalg), Helge Homb (2. vara + fast i utvalg).  

Fraværende: Tom Fidje (3. vara), Heidi S. Simensen (4. vara), Tone K. Berger (1. vara til hovedutvalg), 

Torill Scharning (1. vara for INp).  

Saksliste: 

 
1. Innkalling: 

Godkjent, ingen anmerkninger.  

 

2. Referat: 
Godkjent, ingen anmerkninger. 

 

3. Politiske saker: 
a. Sak om Høieparken/bystrand/Årnes brygge 

Venstre ønsker fortgang, ikke stillstand. Helge fremmer forslag fra Venstre hvis 

flertallspartiene v/H&FrP ikke fremmer noe.  

Forslag fra gruppeleder: 

Alternativt pkt. 3 ift. kommunedirektørens innstilling: 

Kommunedirektøren bes prioritere midler til regulering avHøieparken/Årnes brygge i 

økonomiplanen for 2025.   

 

23.10: Magne Løvaas (H) skal ha sendt inn følgende som nytt pkt. 3 ift. innstillinga: 

Kommunedirektøren bes vurdere regulering av Høieparken som et særskilt tiltak i 

forslaget til budsjett for 2024. 

  

b.  23/10 Jordlovsbehandling av deling av landbrukseiendom - fradeling av tun. 

Flertalls gruppemøte hvor V ikke deltok: positive til deling.  

Statsforvalter sier tydelig nei. Helge står fritt til å stemme som hans samvittighet 

dikterer i etterkant av debatten i utvalget.  

 

Lill Solstad (FrP) har skal ha sendt inn følgende tilleggsforslag: 

Boligeiendommen må sikres tinglyst vegrett av jordveien, med nota om at 

landbruksmaskiner har veirett. 

 

c. 23/11 Klage på avslag - mellom lagring av brakker 

Høyre støtter kommunedirektøren, FrP støtter klagen. Helge står fritt, men Venstres 

gruppe er positive til kommunedirektørens innstilling.  
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d. Sak om fylling av masser – Frøyhov 

Felles gruppemøte støtter kommunedirektøren. Venstre er imot fylling av raviner.  

 

e. Sak om valg av representanter til SU/SMU 

Linn Irene positiv til å stille til SU/SMU, men ikke så nøye for henne hvilken. Ole 

Andreas er positiv til å stille som vara, ved behov.  

 

f. Gratis skolemat i ungdomsskolen 

Linn Irene støtter innstillinga til kommunedirektøren, altså å avslutte prosjektet. Ole 

Andreas er for å omdisponere skolemat-midlene til annet innen oppvekst, f.eks. 

skolemateriell, ansatte og kulturtilbud.  

Venstre er ellers positive til å sende saken tilbake for å få innspill fra foresatte, 

FAU/KFU.  

 

 

g. Referatsaker i HOK: 

Linn Irene tar opp Fenstad og brakker, Skogbygda bhg og heltidsstillinger og 

beredskapsplaner vedr. overgrep.  

 

4. Videre gruppemøter 
• Felles gruppemøter for samarbeidspartiene blir tirsdager kl. 20, uka før møter i 

hovedutvalgene.  

• Venstres gruppemøter blir tirsdager kl. 18, uka før møter i hovedutvalgene.  

• Venstre er positive til å ha gruppemøter sammen med MDG, slik som i forrige 

periode (ref. Messenger-chat 24.10).  

 

 

 

 

 

 

 


